
Referat af generalforsamlingen 2024. 
Kim Steen blev valgt som dirigent. Der var fremmødt 10 
stemmeberettigede medlemmer. 

Formanden aflagde beretning. Vores kasserer Jørn Manon Jensen har 
på grund af sygdom trukket sig fra bestyrelsen. Suppleant Anny Svane 
har udført kassererarbejdet i perioden og har ajourført regnskabet. 

Beretningen godkendt.  

Anny Svane forelagde regnskabet. 

Regnskabet godkendt. 

Ingen forslag fra medlemmer eller bestyrelse. 

Budget godkendt. Bestyrelsen foreslog nedsættelse af næste års 
kontingen til 60 kr årligt. Godkendt. 

Anny Svane blev valgt til bestyrelsen på grund af Jørn Manon Jensens 
afgang. Suppleanter blev Torben Rasmussen og Petter Lassen. 

Intern bilagskontrollant, genvalg til Erik Mejlby. 

Under eventuelt redegjorde formanden for tanker om vores fremtidige 
formue, som eventuelt kan udloddes til godgørende formål af lokal 
art. Kim Steen vil undersøge muligheden kontra vores vedtægter. 

Kim Steen takkede for god ro og orden. 

 

 


